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Samenvatting 

In samenwerking met en door inzet van onze collega’s van politie, brandweer, particuliere beveiliging, 

jeugdboa’s en diverse afdelingen en teams binnen de gemeente Hilversum is de jaarwisseling 2018 - 

2019 zonder bijzondere incidenten verlopen. De kindervuurwerkshow en centrale vuurwerkshow 

waren ieder een groot succes, er zijn veel bewoners komen kijken. De sfeer was goed en gezellig! 

De muzikale omlijsting van beide shows werd verzorgd door twee bands.  

 

Binnen de gemeente Hilversum zijn onze collega’s van Openbare Ruimte, Samenleving, Toezicht en 

Handhaving, Communicatie en Vergunningverlening direct betrokken.  

Vele lokale ondernemers van Hilversum hebben een bijdrage geleverd, sommigen in natura en 

sommigen in de vorm van een financiële bijdrage. Doel van de samenwerking is het beperken van 

overlast, het voorkomen van vernielingen en zorgen voor een veilige maar ook een gezellige 

jaarwisseling.  

Wij blikken terug op het verloop van de jaarwisseling 2018 - 2019, de aangerichte schade en het effect 

van ingezette preventieve acties. Er is geëvalueerd met diverse interne en externe partijen. Daaruit zijn 

verbeterpunten naar voren gekomen. Deze zijn te vinden bij de conclusies en de aanbevelingen voor 

de komende jaarwisseling.  

Belangrijkste conclusie uit deze evaluatie is dat alle partijen het eens zijn dat deze over het algemeen 

goed is verlopen. De schade bedroeg dit jaar 15.889, - Er is namens de gemeente aangifte gedaan, 

helaas is na onderzoek van de politie gebleken dat het niet mogelijk was een verdachte aan te houden. 

 

Hilversum blijft in ontwikkeling, heeft altijd verbeterpunten. Deze verbeterpunten worden benoemd en 

een aantal wordt meegenomen bij verbeterpunten en aanbevelingen. 

Wij gaan door op de ingeslagen weg maar willen ook door middel van een 

buurtpeiling/buurtonderzoek input van onze bewoners. Wij blijven kijken naar alternatieven om 

overlast van vuurwerk tegen te gaan. 

Wij blijven de nationale ontwikkelingen volgen en de ontwikkelingen van de grote gemeente zoals 

Amsterdam en Rotterdam. Het ministerie houdt ons op de hoogte. 
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Verloop jaarwisseling 2018 -2019 

Hilversum kijkt terug op een veilige en gezellige jaarwisseling 2018-2019, die zonder bijzondere 

incidenten verliep. Op 31 december 2018 was het vanaf 18.00 uur het feest in de stad. Na een mooie 

week van Live 2000 op het marktplein begon op 31 december het feest rondom oud en nieuw. Op het 

programma stonden optredens van de bands Groove Society en Soulmachine, de kindervuurwerkshow 

en de centrale vuurwerkshow om middernacht.  

Kindervuurwerkshow 

Ouders en kinderen genoten van het optreden van de band Groove Society voorafgaand aan de 

kindervuurwerkshow. Dit jaar hebben wij samengewerkt met een andere pyrotechnicus. 

De kinderen kregen voor aanvang van de kindervuurwerkshow kindervuurwerkbrillen.  

De kindervuurwerkshow was prachtig, we kregen veel positieve reacties. Er waren ongeveer 

vijfhonderd mensen. 

 

Centrale vuurwerkshow 

Vanaf 23.00 uur trad de band Soulmachine op, een optreden voor jong en oud. De feeststent stond vol. 

Rond 23.30 uur waren er al mensen op het marktplein. Top 2000 muziek was te horen. Meer dan 

vijfduizend mensen bevonden zich op het marktplein. Na een korte toespraak van de burgemeester, 

telden we af naar het nieuwe jaar. Dit jaar voor het eerste met behulp van een grote aftelklok. 

Aansluitend was de centrale vuurwerkshow. Een fantastisch spektakel, waar iedereen zichtbaar van 

genoot. De show trekt ieder jaar meer mensen. Inmiddels een goede traditie, die we nog lang voort 

willen zetten. De gemeente heeft na de jaarwisseling veel complimenten mogen ontvangen van 

inwoners maar ook van bewoners van andere steden. De mensen waarderen het zeer. 

Doordat er meer dan vijfduizend mensen kwamen kijken naar de centrale vuurwerkshow op het plein 

gaan we bij de voorbereiding van de komende jaarwisseling kijken naar de inrichting van het plein. 

Wat zijn de mogelijkheden? De provincie Noord Holland verstrekt de vergunning voor de 

vuurwerkshows, zij kijken met ons mee naar de mogelijkheden. 

En de Stationsstraat wordt voor, tijdens en een korte periode na de jaarwisseling afgesloten. Hierdoor 

voorkomt de gemeente dat er onveilige situaties ontstaan. 

Media-aandacht 

Op zaterdag 29 december deelde de burgemeester samen met de lokale vuurwerkhandelaar Witbaard 

een voorlichtingspakketje uit. Er was veel belangstelling voor deze actie, er kwamen veel bewoners op 

af. De media waren ook vertegenwoordigd.  

Vanaf de middag was de NOS aanwezig. Zij hebben opnames gemaakt van de kindervuurwerkshow, 

deze opname was te zien in het 20.00 uur journaal en de NOS heeft later in de avond meegelopen met 

een BOA in de vuurwerkvrije zone. Naar aanleiding van de uitzending van de opname, door het 

gesprek wat plaatsvond met de buitengewoon opsporingsambtenaar (BOA) ontstond nationaal een 

discussie over de inzet en de over de middelen van de BOA.  

De communicatie verliep goed. Begin december was de flyer klaar en is hij verspreid. Er was 

voldoende aandacht voor de jaarwisseling. De inzet van een flink aantal communicatiemiddelen heeft 

ook dit jaar ertoe geleid dat er veel mensen op de been waren tijdens de jaarwisseling.  

Samenwerking Stichting Hilversum Marketing en De Vorstin  

Voor de jaarwisseling 2018 -2019 is gezocht naar samenwerking met Stichting Hilversum Marketing 

en met De Vorstin. We hebben elkaar kunnen versterken. Voor de komende jaarwisseling willen we 

kijken of De Vorstin het optreden van de band op 31 december over kan pakken inclusief vergunning. 

De gemeente regelt alles rondom de organisatie van de jaarwisseling; vuurwerkvrije zones, uitwerking 

vrijwillige vuurwerkvrije zones in buurten en/of wijken, kindervuurwerkshow, centrale 

vuurwerkshow, mogelijke verwerking van ideeën van de lokale vuurwerkbranche, het volgen van het 

nationaal beleid en de ontwikkelingen bij andere grote gemeente zoals Amsterdam en Rotterdam. 
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Organisatie 
Dit jaar is de gemeente gaan werken met Dream Fireworks, de pyrotechnicus die ook is betrokken bij 

shows in Rotterdam en zes andere steden. Dit jaar zijn wij ook de samenwerking aangegaan met Van 

Rossum Facilities (VRF), deze partij werkt ook mee aan de jaarwisseling in Rotterdam. VRF is onder 

meer verantwoordelijk voor het podium, de schermen, het beeld, licht en geluid en werkt direct samen 

met onze pyrotechnicus. Deze samenwerking is prima bevallen.  

 

Dit jaar werd opgemerkt dat de band voor de kindervuurwerkshow niet echt een toegevoegde waarde 

heeft. Er komen hoe dan ook ouders met kinderen, de kindervuurwerkshow is al een traditie.  

De bezoekers van de band hebben niet direct een link met de kindervuuwerkshow. Voorstel wordt om 

alleen een band te laten optreden voor de centrale vuurwerkshow.  

Voor de komende jaarwisseling gaan we het interne proces verbeteren. De organisatie rondom het hele 

proces rondom de vuurwerkshows, het vuurwerkbeleid (zones, vrijwillige zones, omklapbeleid etc.) 

ligt bij Openbare orde en veiligheid (OOV). De organisatie van de band voor de centrale 

vuurwerkshow wordt opgepakt binnen de organisatie van een andere organisator (voor 2019 -2020, De 

Vorstin).  

 
Mening vuurwerkhandelaar 

Een lokale vuurwerkhandelaar meldde zich na de jaarwisseling bij ons. Hij wil graag, mogelijk met 

andere vuurwerkhandelaren uit Hilversum, in gesprek met ons, met de gemeente. Hij wil samen met 

de gemeente nog kijken wat zij nog kunnen doen, bijvoorbeeld door meer voorlichting te geven, 

bepaald vuurwerk te verbieden, of niet meer te verkopen in Hilversum. Ook wijst hij op het feit dat 

we, integraal, meer en beter kunnen handhaven, in de zomer wordt er bijvoorbeeld via internet veel 

vuurwerk besteld en gekocht. De overheidsinstanties gaan aan het einde van het jaar hier mee aan de 

slag, misschien beter om hier eerder aandacht aan te besteden. Hij is bereid actief met ons mee te 

denken. Als aanbeveling nemen we mee dat wij na de zomer in gesprek gaan met de lokale 

vuurwerkbranche om ideeën mogelijk verder te ontwikkelen.  
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Inzet en evaluatie Brandweer 
Het was een relatief rustige jaarwisseling voor Brandweer Gooi en Vechtstreek. Ongeveer veertig 

meldingen waren er uit Hilversum. Dit jaar was er een tweede tankautospuit geregeld.  

De hulpverleners zijn netjes bejegend. 

Het viel de brandweer op dat het in de wijk Noord weer wat onrustiger was. Er waren wat 

buurtfeestjes waarbij het soms onrustig was. De wens is om meer inzet via de politie te regelen in de 

wijk. Goed om bij de voorbereiding de wijk Noord weer intensiever mee te nemen.  

Er waren dit jaar extreem veel containers op de openbare weg. De gemeente schrijft bedrijven bijtijds 

aan met het verzoek de containers weg te halen, ondanks deze acties zijn er veel containers blijven we 

staan. Komende jaarwisseling moeten we alert zijn. Er is een brand ontstaan in een container bij een 

school in Hilversum. Gelukkig liep dit goed af. 

Tot slot moeten we de woningcorporaties vragen de bouwmaterialen, die bij woningen liggen die 

bijvoorbeeld worden opgeleverd, weg te halen. De gemeente kan faciliteren door containers te leveren.  

 

Inzet en evaluatie Politie 
De voorbereiding vond de politie goed, er is integraal prima voorbereid.  

Er zijn nog aandachtspunten; de organisatie rondom de vergunningverlening, de operationele 

coördinatie, de interne opschaling bij een incident. Wanneer een incident acuut integraal besproken 

moet worden is er nu geen mogelijkheid. Opschaling loopt via de Veiligheidsregio. Er is tijdens de 

jaarwisseling geen integraal overlegmoment. De politie heeft een locatieverantwoordelijke, de 

gemeente zou ook een aanspreekpunt, een locatieverantwoordelijke moeten hebben. Gedurende de dag 

en de avond/nacht zijn er dan overlegmomenten. De communicatielijnen tussen de verschillende, 

betrokken interne en externe partners zijn te lang, bij een incident moet je direct kunnen schakelen. Dit 

aandachtspunt wordt uitgewerkt.  

Door het succes van de centrale vuurwerkshow wordt geadviseerd de Stationsstraat van 23.15 tot 

00.30 uur af te sluiten.  

  

Inzet en evaluatie gemeente Hilversum  
Mede door onze sponsoren en door de samenwerking met Foodhall Mout werd het feest op het plein 

inclusief vuurwerkshows een groot succes. Het aantal bezoekers aan de centrale viering van de 

jaarwisseling groeit. Activiteiten die door de gemeente zijn georganiseerd zijn prima verlopen. 

Bewoners tonen hun waardering, bedanken voor de inzet, voor de show en voor de werkwijze. 

Zij uiten eveneens weer hun tevredenheid over het instellen van twee vuurwerkvrije zones binnen het 

uitgaansgebied van het centrum van Hilversum.  

Een negatief punt dit jaar was de schade die is ontstaan. Helaas hebben we schade geleden door 

vernielingen, bijvoorbeeld aan de Cruijfcourt. Ondanks een onderzoek van de politie hebben we geen 

verdachten kunnen aanhouden. Wel zijn groepen in beeld en willen we voor aankomende 

jaarwisseling in gesprek met interne en externe partners binnen buurten en/of wijken.  

Voor komende jaarwisseling willen binnen buurten en wijken peilen wat de behoefte is. 

Willen mensen een vuurwerkvrij gebied, willen ze een vuurwerkvrij Hilversum of juist helemaal niet? 

Hebben mensen andere ideeën, suggesties, waar wij aan kunnen werken?   

De gemeente wil werken aan een verbetering van de organisatie van de jaarwisseling (organisatie, 

vergunning, communicatie etc.) en wil ook verder ontwikkelen in het beleid, vooral de ontwikkeling 

rondom de vrijwillige vuurwerkvrije zones is interessant maar ook de ideeën van de gemeentes 

Amsterdam en Rotterdam. Zij denken na over een zogenaamd omklapbeleid, van vuurwerkvrije zones 

waar je niet mag afsteken naar zones waar je wel vuurwerk mag afsteken. Hilversum volgt hun beleid 

en volgt het nationaal beleid.  

Op 18 maart jl. hebben wij als gastgemeente de minister van Justitie en Veiligheid, minister 

Grapperhaus, mogen ontvangen om samen met hem en met anderen uit het land van gedachten te 

mogen wisselen over de aanpak van de jaarwisseling. De uitkomst daarvan volgt in mei.  

De minister deelt de aanbevelingen en conclusies van de twee bijeenkomsten (Hilversum en 

Amersfoort) en onderzoeken.  

De evaluatie van de vrijwillige vuurwerkvrije zones komen later aan bod. 
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Integrale samenwerking boa’s en politie 

Er zijn voor de komend jaarwisseling weer verbeterpunten, het is een dynamisch proces. De BOA’s en 

andere betrokken partners gaven onder meer aan dat we voor de komende jaarwisseling moeten kijken 

naar het afsluiten van wegen, omdat het aantal bezoekers van de shows stijgt. Dit punt wordt 

meegenomen bij de voorbereiding. Ook hierbij geldt dat er meer ingezet moet worden en dat de kosten 

van de voorbereiding van de jaarwisseling hoger zijn. 

 

Afval 

De hoeveelheid vuurwerkafval die opgeruimd moest worden door de collega’s van Openbare ruimte 

binnen onze gemeente, viel mee. Ook dit jaar is de hoeveelheid afval niet meer te vergelijken met de 

resten van vuurwerk in vorige jaren. Er werden weer veel oliedrums gebruikt (dit jaar veertig). De 

gebruikers gaan hier netjes mee om. De drums zijn door onze collega’s opgehaald en opgeruimd. 

 

Schade aan eigendommen van de gemeente: 

De schade is veroorzaakt door het vernielen of door schade te berokkenen aan: 

 Afvalbakken 

 Vernieling Cruijff-court 

 Schade aan parkeermeters 

 Verkeersborden 

 Defect geraakt verkeerslicht  

 Vernieling ruit 

 Lekkage 

 Brandschade school 

Totale schade: ·€ 15.889,32  

 

Aangifte en schade  

Voor de veroorzaakte schade zijn vooralsnog geen daders in beeld. Als de daders bekend zijn, dan gaat 

de gemeente uiteraard het schadebedrag op hen verhalen. Er is op 4 januari een zogenaamde 

bulkaangifte door de schaderegisseur gedaan bij de politie. Voor de komende jaarwisseling gaat de 

gemeente via de beheerders van Whatsapp-groepen aandacht vragen om bij zicht op daders dit te 

melden. De beheerder van de Whatsapp-groep bepaalt overigens zelf of hij deze oproep uitzet binnen 

de groep zelf. Via Social Media vragen we ook meer aandacht voor het melden van vernielingen en 

vragen we aan bewoners het te melden als zij verdachte situaties zien. 
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Vuurwerkvrije zones en vrijwillige vuurwerkvrije zones in buurten van Hilversum inclusief 

aanbevelingen  

 

Vuurwerkvrije zones  

De vuurwerkvrije zones in het uitgaansgebied bleken ook dit jaar zijn doel te treffen: hier waren ook 

dit jaar geen noemenswaardige incidenten. Vier BOA’s en vier toezichthouders zijn ingezet om in de 

vuurwerkvrije zone te handhaven. In deze zones bleef het rustig en zijn geen overtredingen 

geconstateerd.  

 

Vrijwillige vuurwerkvrije zones in buurten van Hilversum 

In 2018 is er binnen buurten en/of wijken gekeken naar behoeftes voor maatregelen of initiatieven 

binnen de buurt en/of wijk. Bewoners hebben zelf afspraken in de buurt, in hun straat gemaakt.  

Er is geen extra handhaving op gezet, het is immers vrijwillig en de bewoners zelf proberen er een 

succes van te maken. De gemeente heeft de borden bij de mensen gebracht en weer opgehaald.  

Er waren vijf initiatieven in Hilversum, de uitkomst was verschillend. 

 

Vrijwillige zone 1: Hertenkamp 

De ervaringen met de vrijwillige vuurwerkvrije zone rondom de Kinderboerderij zijn door staf en 

medewerkers over het algemeen als positief ervaren. Wel werd een bord kennelijk bewust 

losgeschroefd en teruggevonden in de bosjes. 

Op Facebook kreeg men een reactie, waarbij gesteld werd dat het erop leek alsof er meer dan normaal 

geknald was tijdens oudejaarsnacht, directe buren vonden het daarentegen rustiger. 

Het doel van hen was om mensen bewust te maken, over wat de dierenwereld meemaakt – voor, 

tijdens en na de jaarwisseling. Het ziet ernaar uit dat die bewustwording in zekere mate heeft 

plaatsgevonden. Er leek minder overlast te zijn door jongeren die normaal gesproken overdag rondom 

de Kinderboerderij rondfietsen en rotjes afsteken. De publiciteit kon beter, deze was minimaal, de 

lokale media pakten het niet echt op. Voor de komende jaarwisseling hopen we meer publiciteit te 

kunnen genereren. Kinderboerderij De Hertenkamp is voor een herhaling en is er veel lof voor de 

samenwerking, deze liep volgens hen gesmeerd.  

 

Vrijwillige vuurwerkvrije zone 2: Rita Reijshof 

Het was gemoedelijk en gezellig in het hofje. Rondom hen was het oorlog. Veel illegaal vuurwerk. 

Ook elders in Hilversum Oost. Het was dagenlang raak. Het opruimen van afval viel binnen deze buurt 

tegen. Via social media heeft het hof nog wat bekendheid gegeven aan het initiatief. Er waren leuke 

reacties van medestanders maar ook gescheld en schampere teksten van vuurwerkliefhebbers. De 

levering en plaatsing van de borden kan beter. Eerder leveren en plaatsen. Het hofje kreeg 1 bord en 

wil er graag 2.  

De publiciteit kan beter, uitgebreider. Eigenlijk wil men vanaf september al aandacht besteden aan de 

vrijwillige vuurwerkvrije zone. De bewoner die aanspreekpunt was voor dit hof wil met alle liefde 

meewerken, hij heeft jarenlange ervaring in de journalistiek, merendeels in de milieuhoek. De 

gemeente maakt daar graag gebruik van, een mooi initiatief. Direct na de zomer beginnen we met 

vooroverleg.  

 

Vrijwillige vuurwerkvrije zone 3: Witte Kruislaan 

Hier waren de meningen verschillend, de een vond het rustiger, de ander merkte geen verschil. Er is 

een bord gesloopt en teruggevonden in de bosjes. Niet iedereen was het een met het instellen van de 

vrijwillige vuurwerkvrije zone. Bewoners spraken elkaar erop aan wanneer ze vlakbij het bord gingen 

afsteken. Wel is het voor herhaling vatbaar.  
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Vrijwillige vuurwerkvrije zone 4: Lieven de Keylaan – Floris Vosstraat 

Warme omarming door velen in de buurt. De ronde langs de deuren om draagvlak te creëren was 

aanleiding om meer buren te leren kennen en te betrekken in activiteiten, de 29e december was er 

bijvoorbeeld een Glühwein en oliebollenborrel in de buurt.  

Punt van aandacht is het plaatsen van de borden, dit moet secuur gebeuren, bewoners moeten er echt 

achter staan. Een bewoner vond ook dat er sprake was van betutteling. Ook ging een bewoner in de 

vrijwillige zone vuurwerk afsteken, de echtgenote was voorstander maar de echtgenoot zelf niet. Voor 

de organisator, voor het aanspreekpunt is dit ongemakkelijk. Ook heeft een buur het bord voor zijn 

deur in de avond verwijderd omdat er blijkbaar via Facebook een oproep zou zijn gedaan om te gaan 

rellen. Deze buur was weg tijdens de jaarwisseling en had geen zin in ellende.  

Voor de dieren bleek het dit jaar toch weer vreselijk te zijn. Er werd veel afgestoken in de nabije 

omgeving.  

Al met al leverde deze zone veel gespreksstof op met buren en met andere mensen. Er ontstaat meer 

bewustwording, het effect van de zone zou ook groter zijn dan alleen in de buurt van de zone. Het gaat 

verder. De organisator van deze zone merkte aan zichzelf een toename van irritatie ten opzichte van 

vuurwerk vanwege dier en milieu. Voor de komende jaarwisseling gaan we in gesprek, leveren we 

maatwerk en gaan kijken hoe nu verder. 

 

Vrijwillige vuurwerkzone 5: Da Costalaan 

Vuurwerkvrije zones hebben geen zin. Een rotje of vuurpijl houdt zich daar niet aan. Alleen een 

landelijk verbod of een vuurwerkvrije gemeente heeft zin. Bovendien kan de overheid het niet maken 

de burger voor al dit gedoe, voor de negatieve reacties op te laten draaien.  

 

In december hebben bewoners de gemeente nog benaderd dat zij volgend jaar ook mee wilden doen.  

 

De aanbevelingen (input bewoners) voor de komende jaarwisseling, voor de vrijwillige 

vuurwerkvrije zones, zijn: 

 Bijtijds beginnen met de communicatie met bewoners van buurten en/of wijken.  

 De communicatie over het beleid voor deze zones direct na de zomermaanden starten. 

 Borden van de vrijwillige vuurwerkvrije zones kunnen eerder en beter worden geplaatst; 

 Maatwerk leveren, in gesprek zijn met bewoners en initiatiefnemers faciliteren.  

 Buurtonderzoek doen, bijvoorbeeld door een buurtpeiling of door buurtonderzoek binnen de 

buurt en/of wijk in samenspraak met de buurtcoordinator van dat gebied. 

 Als gemeente in gesprek blijven met de nationale overheid over een landelijk verbod (of niet) 

en over vuurwerkvrije gemeentes. 
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Bijdragen ondernemers 
Een cruciale rol bij het vieren van de jaarwisseling is weggelegd voor de sponsoren. Dit jaar waren er 

veertien ondernemers, die zowel financieel als in natura bijdroegen. Hilversum is bijzonder blij met 

deze bijdragen en deze betrokkenheid van lokale maar ook niet-lokale ondernemers. Zij spelen een 

cruciale rol in het slagen van de kindervuurwerkshow en centrale vuurwerkshow en de activiteiten 

daarom heen. Wij hopen dit jaar weer meer ondernemers erbij te betrekken.  

 
Inzet en evaluatie Foodhall Mout,  
Mout had dit jaar een champagnekraam buiten op het plein, dit was een succes, alleen de locatie van 

de kraam zal wat veranderen voor de komende jaarwisseling. Mout is open gebleven, dit was voor hen 

een succes. Tijdens de jaarwisseling werkte de combinatie muziektent (LIVE2000), Foodhall Mout en 

de vuurwerkshows en bands prima.  

 

Inzet pyrotechnicus  
De pyrotechnicus heeft twee prachtige shows neergezet. De samenwerking met de provincie 

(vergunningverlener), gemeente en andere direct betrokken partners was prima. De wensen die de 

gemeente Hilversum heeft, zijn op een prima manier uitgevoerd. De pyrotechnicus was zelf ook 

tevreden met het resultaat. In augustus wordt de afspraak i.v.m. de organisatie van de vuurwerkshows 

ingepland samen met VRF. De keuze voor de muziek wordt dit jaar wat pittiger, wat meer uptempo. 

We hebben veel complimenten ontvangen van bewoners uit Hilversum maar ook van mensen uit het 

hele land. Voor de komende jaarwisseling wordt in juni samen met de brandweer en met de provincie 

gekeken naar de ruimte op het plein. De pyrotechnicus gaat het plein exact uitmeten. Hoe kunnen wij 

deze ruimte zo goed mogelijk gebruiken? Opgemerkt moet worden dat de belangstellenden nu om het 

hele plein stonden, ook op de Schoolstraat, ook op De Groest.  

 
Inzet en evaluatie Van Rossum Facilities (VRF) verantwoordelijk voor podium, licht en geluid in de 

vuurwerkzone  

Volgend jaar moet er gekeken worden naar de positie. Zij stonden nu midden op de fontein. Voor het 

volgend jaar moet er ook een tijdcode komen voor de kindervuurwerkshow. Er waren nog wat 

praktische verbeterpunten zoals de muziek, het parkeervlak, het inzetten van een tweede scherm.  

Deze praktische verbeterpunten worden meegenomen bij de voorbereiding van de komende 

jaarwisseling. 

Overall was VRF tevreden, de samenwerking was prima met de pyrotechnicus, met Foodhall Mout en 

met alle betrokken partners binnen de gemeente Hilversum. De komende jaarwisseling gaat Hilversum 

weer met hen samenwerken. 

 
Inzet particulier beveiligingsbedrijf 
Zij hebben goed werk verricht, houden onze buurten binnen Hilversum goed in de gaten en houden 

contact met OOV en Team toezicht.  Zij geven de ‘ aandachts-straten’  door voor de komende 

jaarwisseling. De samenwerking tussen de verschillende partijen verloopt prima. Het bedrijf heeft ook 

vier toezichthouders geleverd voor het surveilleren binnen de vuurwerkvrije zones in het centrum van 

Hilversum. Hier wordt nog verbetering in aangebracht.  
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Verbeterpunten en aanbevelingen voor de organisatie rondom de  

jaarwisseling 2019 -2020: 
Hilversum is op de goede weg maar blijft ontwikkelen. Samengevat komen we tot de volgende 

verbeterpunten en aanbevelingen:  

 Het organiseren van een tweede scherm op het marktplein. 

 In juni starten met de voorbereiding voor de vergunning van de provincie Noord Holland voor 

de shows op het marktplein; ook wordt gekeken naar meer ruimte voor het publiek. 

 Het weglaten van de band voor de kindervuurwerkshow, opgemerkt wordt dat mensen toch 

komen naar de kindervuurwerkshow, het wordt een traditie. Het optreden van een band lijkt 

niet aan te sluiten bij de doelgroep.  

 In gesprek gaan met lokale vuurwerkbranche, zij willen meedenken bij de voorbereiding van 

onze jaarwisseling. Zij hebben ideeën en zijn bereid mee te denken.  

 Een voorstel vanuit Van Rossum Facilities (VRF) is om gedurende de hele avond Top 2000 

muziek te laten horen in aanloop naar de shows. Dit idee wordt gedeeld met direct 

betrokkenen, zoals de gemeente,  Mout, De Vorstin, Live2000 etc.  

 Kritisch kijken naar de vergunningsaanvraag van de muzikale ondersteuning rondom de 

centrale vuurwerkshow. De interne processen rondom de vergunningverlening worden 

verbeterd. Het optreden van de band voor de centrale vuurwerkshow wordt voor de komende 

jaarwisseling  meegenomen bij de aanvraag van De Vorstin. De organisatie rondom de 

jaarwisseling (vuurwerkshows, vuurwerkvrije zones, vrijwillige vuurwerkvrije zones en het 

volgen en ontwikkelen van beleid) ligt bij Openbare orde en veiligheid (OOV). In augustus 

vinden de gespreken plaats met de organisatie voor het optreden van de band voor de centrale 

vuurwerkshow om 00.00 uur. 

 De operationele coördinatie, de interne opschaling bij een incident. Wanneer een incident 

acuut integraal besproken moet worden is er nu geen mogelijkheid. Opschaling loopt via de 

Veiligheidsregio. Er is tijdens de jaarwisseling geen integraal overlegmoment, geen 

‘motorkapoverleg’. De politie heeft een locatieverantwoordelijke, de gemeente zou ook een 

aanspreekpunt, een locatieverantwoordelijke moeten hebben. De communicatielijnen tussen 

de verschillende, betrokken interne en externe partners zijn te lang, bij een incident moet je 

direct kunnen schakelen. 

 In augustus beginnen met communicatie over beleid rondom de jaarwisseling. Bijvoorbeeld 

over de vrijwillige vuurwerkvrije zones. Daarbij onder meer gebruikmaken van het aanbod 

van de bewoner die ruime journalistieke ervaring heeft.  

 Borden van de vrijwillige vuurwerkvrije zones kunnen eerder en beter worden geplaatst; 

 Standaard vragen we aandacht voor het melden van incidenten voor, tijdens en na de 

jaarwisseling via beheerders van onze WhatsApp groepen en via social media; 

 Er wordt gekeken naar de verkeersveiligheid, door een toename van publiek, gaan we in 

overleg met politie en andere direct betrokken partijen, de Stationsstraat tijdelijk afsluiten;  

 Het budget voor de jaarwisseling is structureel 55K. Door de komst van meer vrijwillige 

vuurwerkvrije zones kunnen de kosten iets oplopen. De ontwikkelingen hierbij worden 

nauwgezet gevolgd, bij meerkosten melden bij wij dit bij de raad.  
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Conclusie  
Belangrijkste conclusie is dat alle partijen het eens zijn dat de jaarwisseling 2018 -2019 over het 

algemeen goed is verlopen. De schade bedroeg dit jaar € 15.889,-, wat meer dan vorig jaar. Er is 

namens de gemeente aangifte gedaan, helaas is na gedegen onderzoek gebleken dat het niet 

mogelijk was een verdachte aan te houden. 

Wij gaan door op de ingeslagen weg maar willen ook door middel van een buurtpeiling input van 

onze bewoners. Wij blijven kijken naar alternatieven om overlast van vuurwerk tegen te gaan. 

Als gemeente blijven wij in gesprek met de nationale overheid over een gemeentelijk verbod (of 

niet), over vuurwerkvrije gemeentes. Het ministerie houdt ons op de hoogte, in mei 2019 horen 

wij meer over aanbevelingen en conclusies naar aanleiding van twee bijeenkomsten (Hilversum en 

Amersfoort) en onderzoeken. 

Tot slot blijven wij in gesprek met onze lokale vuurwerkhandelaren, zij hebben ook ideeën en zijn 

bereid met ons mee te denken. In september 2019 is er een laatste stand van zaken, een update, 

waarin bovenstaande aanbevelingen zo specifiek mogelijk zijn verwerkt.  

 

    

 

 

 

 

 

 


